
Der er kommet forslag til dagsorden på generalforsamlingen 2016, idet en grundejer ønsker, at der 
diskuteres støjvold og belysning generelt. 


